
Socialudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 2. oktober 2024

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Samrådsspørgsmål F
Vil ministeren redegøre for, hvorfor Ankestyrelsen ikke har grebet ind over for Køben-
havns Kommune, når der har eksisteret en ulovlig venteliste til botilbud siden 2017, og vil 
ministeren uddybe, om ministeren mener, at der i tilstrækkelig grad gøres brug af sanktio-
ner? Herunder om ministeren mener, at Ankestyrelsen har tilstrækkelig kompetence til at 
sanktionere i tilfælde af kommuners lovbrud og pligtforsømmelse i sagsbehandlingen?
Samrådsspørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 2023-24, jf. SOU alm. del - 
samrådsspørgsmål BC.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DD), Birgitte Bergman (KF), Mette 
Thiesen (DF) og Katrine Daugaard (LA).

På udvalgets vegne
Nanna W. Gotfredsen
formand

Kopi til social- og boligministeren 1/1

Offentligt
(Omtryk - 09-10-2024 - Tilføjet medspørger) SOU Alm.del - Samrådsspørgsmål F

Socialudvalget 2024-25


